
Van: 

Verzonden: dinsdag 14 november 2023 09:44 

Aan: 

Onderwerp: Concept mail aan 

 

Hoi , 

 

Onderstaande mail wil ik aan  sturen. Het gaat natuurlijk om hoe ik het heb ervaren maar ik wil 

de waarheid geen geweld aan doen. 

Is mijn tekst wat jou betre, feitelijk juist? 

 

Groet, 

 

 

 

Goedemorgen , 

 

De afgelopen dagen heb ik een paar keer contact gehad met , waarbij we ook 

gesproken hebben over de verkoop van kavels binnen het huidige bestemmingsplan. Naar aanleiding 

van ons gesprek op 8 november heb jij  een vraag gesteld over de historie. Naar aanleiding 

daarvan hee,  het bestuur van de Beheersvereniging een mail gestuurd met het verslag van 

het overleg dat hij op 26 oktober 2021 hee, gehad met het bestuur. Tijdens dat overleg is aan de 

orde geweest dat de gemeente met de verdere verkoop van kavels zou wachten tot de bewoners van 

Lievingerveld hun Visiedocument zouden hebben afgerond. Voorafgaand aan de 

begro8ngsvergadering gaf ik al aan dat het volgens mij iets anders lag. 

 

Het verslag van het gesprek op 26 oktober 2021 juist (ik heb het zelf gemaakt ����). Maar het hee, 

wel een vervolg gekregen. 

Op 6 juli 2022 hee, het bestuur van de Beheersvereniging een bestuurlijk overleg met wethouder 

 gehad. Tijdens dat overleg hee, de wethouder aangegeven dat met de verkoop van de 

laatste kavels op korte termijn zou worden begonnen. In het maandelijks overleg met  hebben 

wij daarna steeds aangedrongen op start van de verkoop aan mensen die op de wachtlijst staan (of 

aan nieuwe belangstellenden). gaf steeds aan dat hij beperkt 8jd had voor Lievingerveld 

omdat hij ook andere taken had gekregen. Om die reden werd de start van de verkoop steeds verder 

naar voren geschoven. Het punt kreeg weer aandacht toen  weer voor een 

aantal uren per week beschikbaar kwam, maar nog steeds in een erg laag tempo. Overigens zijn het 

afgelopen jaar wel verschillende kavels verkocht aan huidige bewoners, die zo een grotere kavel 

kregen.  

 

Voor de goede orde: het ging mij er niet om kri8ek te hebben op  Wij hebben steeds prima 

met hem samengewerkt. Ik heb vooral de gemeente als geheel willen aanspreken. Ook in onze 

gemeente bestaat een grote behoe,e aan woonruimte en blijkbaar was de gemeente niet in staat 

voldoende energie vrij te maken om beschikbare bouwkavels te verkopen. Dat was het signaal dat ik 

aan je wilde doorgeven. 

 

Groet, 
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